
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 4.12.2007 
 
Přítomni: Ing. Richter, Doc. Janoš, Prof, Vráblíková, Mgr. Bogan, Mgr. Vojtíšek, Ing. Neruda 
a Ing. Vosátka 
Omluven: Ing. Dolanský,  Ing. Brůna 
 
Děkan seznámil přítomné s informacemi z kolegia rektorky 
 

• Byly projednávány a dále se řeší případné příspěvky pro studenty na stravování 
• Pro projekt Kampus byly vytvořeny pracovní skupiny 
• Proběhne vyhodnocení cen rektorky 
• Čerpání rozpočtu FŽP probíhá v pořádku 
• V příštím roce bude mít naše fakulta 956 financovaných studentů 
• Na rektorátě je zpracováván metodický pokyn pro zpracování a zadávání projektů 
• Od ledna bude platit nová směrnice rektorky o ediční činnosti 
• Byl vydán nový příkaz kvestora k oběhu účetních dokladů 
• FUUD se přejmenovává na FUD (fakulta umění a designu) 
• Akreditační komise bude v budoucnu kontrolovat naši fakultu formou vyžádaných 

dokumentů a návštěv na fakultě 
• Mgr. Šiková žádá o nahlášení akcí fakult a kateder na rok 2008, aby byly zahrnuty do 

kalendáře akcí UJEP – poslat do 18.1.2008 
 
Zápis z minulého kolegia 
 
1) Akreditace - obor Revitalizace krajiny je kompletně u děkana, pošle jej paní rektorce 
k připomínkám. Obor Environmentální geoinformatika bude připraven do Vánoc. Obor 
Environmentílní management také co nejdříve. 
Dále se zvažovala možnost KS v těchto oborech 
Pro: Vráblíková, Dolanský, Vosátka 
 
2) Plán pro ediční činnost – v lednu bude vydána novela ediční směrnice. 
Pro: Janoš 
 
3) Pronájem nových prostor – bude možnost pronájmu prostor v původních prostorách 
FUUD. 
Pro: tajemník 
 
4) STAG – aktualizace předmětů – trvá. Byla diskutována otázka překladů do angličtiny, 
pedagogové zajistí pokud možno sami. Objevila se nová položka ve STAG (typ předmětu). 
Mgr. Bogan rozešle formulář (vzor) pro jednotlivé předměty. 
Pro: Bogan, vedoucí kateder 
 
5) Inventury majetku – proběhly 
 
6) Vybavování učeben – žádné požadavky nebyly zaslány 
 
7) Požadavek na zveřejňování BP a DP v elektronické podobě – trvá 
 
8) Bude se přehodnocovat a korigovat Dlouhodobý záměr UJEP, což bude mít vliv i na DZ 
FŽP 



 
9) Festival Voda-moře-oceány zdárně proběhl, mnoho práce na něm odvedli naši studenti 
 
 
KD 4.12.2007 
 

• Děkan zaslal členům kolegia pozvánku na seminář  o OŽP u malých a středních 
podniků (MSP) 

• Dále děkan vyzval k zadávání termínů zápočtů a zkoušek do STAGu 
• Děkan informoval o možnosti spolupráce s Aim Shams University v Káhiře, kterou 

s paní rektorkou navštívili. 
 
Různé: 
Doc. Janoš 
Sdělil informaci od paní Suché, že v knihovně je nový elektronický výpůjční systém.  
Výtisky čsp. Studia Oecologica pro propagaci fakulty jsou k dispozici u paní Suché. 
Dále informoval o získaných grantech 
 
Ing. Neruda 
Seznámil se smlouvami o spolupráci UJEP se zahraničními partnery 
 
Mgr. Bogan 
Informoval o požadavku paní Machátové na 4 přednášky pro U3V, každá katedra dodá jeden 
4-hodinový kurs nebo dva 2-hodinové pro přednášky, které budou probíhat v určené středy 
odpoledne 
 
Prof. Vráblíková 
Upozornila na volby do AS a vyzvala všechny k účasti. 
 
 
Další kolegium děkana bude 18.12.2007 od 14 hodin. 
 


